
   

  

Interpellation från Nackalistan till kommunstyrelsens ordförande: 

 

Interpellation om stöd till Boo Folkets Hus för återuppbyggnad efter mordbranden  

Mordbranden i oktober 2020 drabbade föreningen Boo Folkets Hus hårt. Hela huset brann ned, att det hände 
berodde bl.a. på att kommunens närmaste brandpost inte fungerade. Kommunen är mycket beroende av Boo 
Folkets Hus när det gäller drift av fritidsgård, kulturskola, verksamhet för seniorer och uthyrning av kultur och 
möteslokaler. Dessa kommunala uppdrag utgör ca 80% av Folkets Hus verksamhet. Boo folkets hus pekas också 
ut som en väldigt viktig aktör i Kulturnämndens senaste kapacitetsutredaning. 

Uppbyggnaden av det nya huset kommer enligt beräkningar att kosta drygt 55 miljoner kronor. Efter samtal 
med föreningen har jag fått reda på att ersättningen från försäkringsbolaget idag inte ser ut att räcka till mer än 
ca 22 miljoner på grund av åldersavdrag. Bankens lånelöften på 6 miljoner kommer inte att betalas ut om inte 
hela finansieringen är löst. Beviljade bidrag från Boverket betalas inte ut förrän huset är färdigbyggt osv. 

Sammantaget är läget mycket mörkt. Boo Folkets Hus riskerar att tvingas avbryta uppbyggnaden om tre veckor 
om inte kommunen beviljar föreningen ett investeringsstöd på minst 7,6 miljoner innan dess. Även därefter 
kommer föreningen få kämpa hårt för att kunna inviga det nya huset  9-11september. 

Nu är det upp till bevis.  

- Kommer du att lägga fram ett förslag samt rösta för att bevilja ett investeringsstöd på minst 7,6 
miljoner kronor på kommunstyrelsen senast den 7 mars? 

 

Mikael Carlsson, Nackalistan 

 


